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Concept besluitenlijst Commissie Samenleving d.d. 10 oktober 2023 
De beraadslagingen zijn terug te luisteren op de website van de gemeente Zevenaar op: 
https://channel.royalcast.com/zevenaar/#!/gemeentezevenaar/20231010_1 

 

Tijd 19:30 - 21:50 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter J.W.H. Winters 

Commissiegriffier C.C. Claassen 

Aanwezigen 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op uitnodiging aanwezig 
agendapunt 6 
 
College 
 

B.L.Y. (Britte) van Die (Lokaal Belang); D.G.G. (Danny) Berntssen (Lokaal 
Belang); M.B.M. (Maaike) Jansen (PvdA); F.S.N. (Frano) Hesseling (PvdA); 
B. (Ben) van Bindsbergen (D66); J.G.B.A. (Hans) Lombarts (D66);  
A.Y. (Anita) van Loon (WijZZ); J.J. (Joost) du Croix (WijZZ); 
J.H.W. (Joke) Harmsen (Sociaal Zevenaar); A.L.M. (Amber) van der Vlies 
(Lijst 11); E. (Eric) Vernes (Lijst 11); G.S.J. (Gerard) Broersen (GroenLinks); 
P. (Pascal) de Winkel (VVD); D.M.T. (Danny) van Voorst; J. (Jojanneke) de 
Nooij (CDA). 
 
P.A. Vos (VVD), T.G.H. Boekhorst (Lokaal Belang); H.T.W. Visser (Sociaal 
Zevenaar). 
 
S.H. Bijl (wethouder); A.H. van Orden (wethouder); B.M. Kagei 
(wethouder); A.H.M. (Toon) Albers (wethouder)  
 

Afwezigen L. van der Velden (SP); G.T.H.J. Ariessen (CDA); M.H.A.G. Witjes (Ons 
Zevenaar) 

 

1 
 

Opening en vaststellen agenda 
Verhinderingen: 

• L. van der Velden (SP), wordt niet vervangen; 

• G.T.H.J. Ariessen (CDA), wordt niet vervangen; 

• M.H.A.G. Witjes (Ons Zevenaar), wordt niet vervangen. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2 
 

Beëdiging nieuwe commissieleden Danny van Voorst (VVD) en  
Danny Berntssen (Lokaal Belang) 
De heer Van Voorst en de heer Berntssen leggen de verklaring en belofte af. 
 

3 
 

Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
De besluitenlijst van 12 september 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

4 
 

Vaststellen planningslijst en lijst toezeggingen en moties 
De planningslijst en lijst toezeggingen en moties worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
 

https://channel.royalcast.com/zevenaar/#!/gemeentezevenaar/20231010_1
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Z/23/455414 2e Voortgangsrapportage 2023 
De raad wordt voorgesteld: De 2e voortgangsrapportage 2023 vast te stellen; 

1. In te stemmen met de rubrieken “voorstel raad” zoals bij de resultaten met 
een oranje status zijn aangegeven; 

2. Het nadelige saldo van deze rapportage (€ 7.000) ten laste te brengen van het 
begrotingsresultaat 2023. 

 
De 2e voortgangsrapportage 2023 wordt in alle commissies besproken. De 
onderdelen die in de commissie samenleving worden besproken zijn: 
 

4 Onderwijs 
4.1 Voorzien in gezonden en duurzame leer- en  

ontwikkelomgeving voor kinderen 
5 Sport, cultuur en recreatie 
5.2 Stimuleren van sport- en beweegdeelname voor verschillende doelgroepen 
5.3 Stimuleren van het behoud van cultureel erfgoed en  

een goed aanbod van culturele voorzieningen 
6.  Sociaal domein 
6.1 Verruimen van de inkomensondersteuning voor meer bestaanszekerheid 

van inwoners 
6.2 Ondersteunen van inwoners door passende jeugd- en  

maatschappelijke zorg, hulp en ondersteuning aan te bieden 
6.3 Stimuleren en waarderen van de zorg van inwoners voor chronische zieke, 

gehandicapten of hulpbehoevende partner, familielid of vriend 
6.4 Stimuleren van de deelname van meer inwoners aan het arbeidsproces 
7. Volksgezondheid en duurzaamheid 
7.1 Verbeteren van de volksgezondheid in Zevenaar 

 
Commissie: 
De commissieleden stellen vragen en maken opmerkingen in het debat over de 
planning rond de integrale beleidsnota sociaal domein, de gevolgen van de 
harmonisatie van het subsidiebeleid voor dorpshuizen, openingstijden van het 
klantcontactcentrum, armoede aanpak, spreiding van onderwijs/scholen, het nieuwe 
integraal huisvestingsplan (IHP), Kunstwerk, de doorontwikkeling van de Turmac 
Cultuurfabriek, de uitvoering van de participatiewet. 
 
College: 
Het college gaat in op de gemaakte opmerkingen en de gestelde vragen. 
 
Conclusie:  
De commissie adviseert dit onderwerp als BESPREEKSTUK door te geleiden naar de 
raadsvergadering. 
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Z/22/412244 Vestersbos 
De raad wordt voorgesteld om: 
1. Op de locatie Vestersbos 4 (voorlopig) te kiezen voor de vervangende 

nieuwbouw van twee IKC’s (De Wissel en De Tamboerijn) en gymzaal De Brug; 
2. Het college de opdracht te geven een voorstel voor de onderwijslocatie en de 

nabije omgeving inclusief een financiële raming uit te werken op basis waarvan 
de raad kan beslissen over het beschikbaar stellen van de benodigde middelen 
voor de investeringen ten behoeve van de herontwikkeling van Vestersbos 4; 

3. De kosten voor verdere uitwerking van de plannen voor onderwijshuisvesting op 
Vestersbos 4 te dekken uit de restant budgetten van het ‘aanvullende onderzoek 
onderwijshuisvesting Vestersbos’ en ‘herontwikkeling Vestersbos’. 
Portefeuillehouder: Stef Bijl 

4. Bij de bespreking van dit agendapunt is het elke fractie toegestaan om een 
woordvoerder van de commissie ruimte aan te laten schuiven. 

 
Commissie: 
De commissieleden stellen vragen en maken opmerkingen in het debat over de 
mogelijke verkeerssituatie en verkeersveiligheid, clustering van onderwijs, het 
‘voedingsgebied’, de woningopgave, omgevingsimpact en planning. 
 
College: 
Het college gaat in op de gemaakte opmerkingen en de gestelde vragen. 
 
Conclusie:  
De commissie adviseert dit onderwerp als BESPREEKSTUK door te geleiden naar de 
raadsvergadering. 
 

7 
 

Stand van zaken Sociaal Domein 
Wethouder Bijl geeft een stand van zaken over de WMO-wachttijden en het afgeven 
van de indicaties. Hij doet mededelingen over de stijging van zorgkosten, personele 
wisselingen en algemene ontwikkelingen binnen het Sociaal Domein, waaronder het 
Integraal Zorgakkoord (IZA) en het Gezond en Actief Leven Akkoord (GALA). 
 

8 
 

Agenderingsvoorstellen commissie 
Er zijn door de leden van de commissie geen agenderingsvoorstellen aangedragen. 
 

9 
 

Mededelingen portefeuillehouders 
Er zijn geen mededelingen vanuit het college gedaan. 
 

10 
 

Rondvraag 
Dhr. Broersen (GL) vraagt naar het standpunt van het college ten aanzien van 
berichten dat gemeenten willen stoppen met het resultaatgericht indiceren bij 
huishoudelijke hulp. 
Wethouder Bijl beantwoord de vraag. 
 
Dhr. Hesseling (PvdA) vraagt naar het ontbreken van een pad naar de ingang van IKC 
Carrousel. 

Wethouder Kagei beantwoord de vraag. 
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Mevr. De Nooij (CDA) vraagt naar de beantwoording op eerder gestelde vragen over 
(pre-)mantelzorgwoningen. 
Wethouder Van Orden beantwoord de vraag. 
 

11 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 21:50 uur. 

 


